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De verkoop van eetbare cannabisproducten in toeristenwinkels in Amsterdam moet stoppen. Dat vindt de
gemeenteraad. Die wil dat burgemeester Femke Halsema onderzoekt hoe ze dat voor elkaar kan krijgen.

Het gaat om cannabisproducten, al dan niet nep, als koekjes, ijsjes, lolly's en donuts. Volgens de raad duiken
ze steeds vaker op in de etalages van souvenirwinkels. Dat terwijl er strenge eisen gelden voor coffeeshops,
die geen reclame mogen maken.

Bovendien vindt de raad, die de motie van CDA en D66 aannam, dat de verkoop van zulke artikelen bijdraagt
aan het imago van Amsterdam als drugsstad voor toeristen. "Het is goed om dat imago te wijzigen."
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